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Onderwerp Voortbestaan RBC

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

PortefeuiItehouder T. Theunis

Schriftelijke vraag

Het faillissement van RBC en het vertrek uit het betaald voetbal wordt nog dagelijks betreurd

door vele voetbalsupporters.

Alle pogingen van de VLP om RBC te redden werden door de raad geblokkeerd. Nu dreigt

weer een faillissement wat zeer te betreuren zou z4n voor het amateurvoetbal in de gehele

regio.

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen

1. RBC huurt 2 velden op sportpark Vierhoeven van de gemeente. Kan het gebruik

hiervan ondanks de financiële situatie bij RBC gecontinueerd worden?

2. Hoe denkt u RBC als amateurverevening enigszins tegemoet te komen om

voortbestaan te garanderen?

Namens de fractie van de VLP,

John Hertog en Wilbert Brouwers



Wij beantwoorden uw vragen als volgt

1.Ja, dat kan conform de gemaakte afspraken.

2. RBC heeft hiervoor nog geen contact met de gemeente Roosendaal opgenomen

Hoogachtend,

Namens het College van Burgemeester en wethouders,

dr. A.A.B. Theunis,

wethouder sport


